
 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA  26 DE JULIOL DE DOS MIL SETZE 
 
Dia:  26 de juliol de 2016. 
Hora: 20 hores trenta minuts 
Lloc saló d’actes de l’Ajuntament 
 
Hi assisteixen: 
                
Sr. Gabriel Ferrà Martorell                    IPG                  
Sr. Francesc Canyelles Marqués         IPG 
Sr. Joan Antoni Planells Rosselló          IPG 
Sr. Toni Marí Ensenyat                           PSIB-PSOE        
Sr Jesús Esteban Carrascón                 PSIB-PSOE   
Sra. Margarita Martorell Ribot             PP 
Sr. Antonio Deudero Mayans         PP 
 
 
No assisteixen: 
 
Sra. M. Immaculada Riera Matas       IPG 
Sra. Margalida Morell Martorell           IPG 
Sr. Xavier Adrover Galmés                   PSIB-PSOE 
Sra. Isabel Martín Román                     PSIB-PSOE 
 
La Secretaria-Interventora 
 
Margalida Mulet Cañellas 
 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1.- Aprovació Acta de la sessió anterior.-  
 
Es produeixen les següents rectificacions a l’acta del dia 28 de juny de 2016: 
 
- Al punt segon, es rectifica la votació, a on diu : “ aquest es aprovat per unanimitat “ 
haurà de dir “ amb els vots favorables dels senyors Sr. Gabriel Ferrà Martorell                               
Sr. Francesc Canyelles Marqués i Sr. Joan Antoni Planells Rosselló  de IPG, Sra. Margarita 
Martorell Ribot i Sr. Antonio Deudero Mayans del PP i les abstencions dels Sr. Toni Marí 
Ensenyat i   Sr Jesús Esteban Carrascón  del PSIB-PSOE 
 
- Al punt quart , a l’intervenció del Senyor Deudero del PP, després de “ contrastades 
tècnicament” s’afegirà : “ son declaracions generals que una vegada que s’apliquen 
a la realitat donen com a resultat incongruències amb la realitat de la zona objecte 
de protecció “ 
 
- Als precs i preguntes, per part del Senyor Batle es rectifica el primer paràgraf, al sentit 
que s’afegirà. “ Es varen entregar els saldos de les comptes corrents de l’Ajuntament a 
excepció dels de Caixa Colonya “ 



A l’intervenció els Senyor Deudero,  a instancies dels Senyor Toni Marí de PSIB-
PSOE, es modifica, i després de “ contestant-li el Senyor Toni Marí que no es cert que 
s’hagi incomplet “ s’afegirà : “ ja que no existia pacte ni a nivell local ni autonòmic” 
 

A instancies del Senyor Deudero al següent paràgraf, es suprimirà “ i això de 
vegades les crea conflictes amb els seus votants “ i s’afegirà “ posicions d’altres forces 
polítiques poden provocar conflicte pel que representa el PP “  
 

El Senyor Batle i referent a la manifestació efectuada pel grup PSOE al debat 
que es va produir  referent al pes del PP durant altres legislatures, manifesta que, per 
Resolució de la Batllia de data 27-7-1999, el Senyor Josep Mancunill , aleshores Batle 
pel PSOE, entre altres delegacions, va efectuar una a favor del Senyor Gabriel Flaquer 
Maimó, en aquell temps integrant del grup PP, de l’àrea d’esports. 

 
Efectuades aquestes modificacions, es va aprovar l’acta per unanimitat 
 

            2.-  Aprovació Festes Locals 2017 
 

Es procedeix a llegir l’escrit de la Conselleria de Treball Comerç i Industrial del 
Govern Balear  de data 20 de juny de 2016, RE 1126 de 1de juliol de 2016, que diu: 

 
El Consell de Govern, de conformitat amb el que disposa  el  Decret 

75/1998,  de  3 1 de juliol, pel qual es regula el calendari de festes de la Comunitat 
Autònoma de les Illes Balears (BOCAIB núm. 1 05,  de  J 5 d’agost),  i  altra 
normativa  d’aplicació,  ha aprovat  el  calendari de Festes per a l ’any 2017 en 
l’àmbit de les  files  Balears  per acord  de  dia  17  de juny de 2016, publicat en el 
BOIB núm. 77 de dia 18 de juny.  Els dies festius  per a l ’any 2017  són ets següents: 

 

 

6 de gener Epifania del Senyor Divendres 
1  de març Dia de les Illes Balears Dimecres 
J 3 d’abril Dijous Sant Dijous 
14 d’abril Divendres Sant Divendres 
J 7 d’abril Dilluns de Pasqua Dilluns 
4  de maig Festa del Treball Dilluns 

5  d’agost Assumpció de Maria Dimarts 
1  2 d’octubre Festa Nacional Dijous 
1   de  novembre Dia de Tots Sants Dimecres 
6 de desembre Dia  de  la Constitució Dimecres 
8 de desembre  Immaculada  Concepció Divendres 
25 de  desembre Dia de Nadal Dilluns 

 
D’acord am b l ’article 46 del Reial decret 2001 / 1983, de 28  de  juliol  

de  regulació  de jornades, hores extraordinàries i descansos (BOE de  dia  29),  
ets  ajuntaments  han de determinar dues Gestes locals en l’àmbit municipal, 
a més de les Gestes indicades que son dies festius en l’àmbit de les files  
Balears. 
 

Atesa l’escassa coincidència de Festes en diumenge, per part de la 
Comunitat Autònoma, no s’ha pogut elegir la segona Festa de Nadal (26 
de desembre) com a festa autonòmica, la qual cosa us comunico a 
efectes d’elecció de les Festes locals en l’àmbit municipal. 
 

Per tot això, us sol -licit que, abans del dia 31 d’agost, ens comuniqueu 



els dies que el Ple de L’ajuntament   hagi  fixat  com  a festius  en l’àmbit del 
municipi per a l ’any   2017. 

 
Efectuat lo qual, per part d’aquest Ajuntament Plenari, vist l’informe 

favorable de la Comissió Informativa d’assumptes generes de data 21 de juliol 
de 2016, i per unanimitat va acordar: 

 
Primer.- Elegir com a Festes d’aquest Municipi les següents: 
 
Nucli de Puigpunyent : 16 d’agost Festa patronal 
 
Nucli de Galilea: 8 de setembre Festa patronal 
 
Dia 26 de desembre : Tot el Municipi 
 
Segon.- Notificar el present acord a  la Conselleria de Treball Comerç i 

Industria pel seu coneixement i efectes oportuns 
 

 
            3.-  Decrets de Batllia del   193/2016 al 208/2016 
            
           Per part del Senyor Deudero del PP es sol·licita aclariment dels següents Decrets : 
 

DECRET DE BATLIA NÚMERO 0199/2016 
 
IKEA   450 Projecte 3D casal joves 
 
 Contestant-li la Sra. Immaculada Riera que es el cost dels mobles del Casal de Joves 

DECRET DE BATLIA NÚMERO 0201/2016 
 
GAAT per treballs de modificació planejament urbanístic.......................................8.954€ 
 
 Contestant-li els Senyor  Francesc Canyelles Marqués  que es tracta del pagament 
dels treballs de modificació del Parc Verd i camí de Ca na Veny       
 
          4.-  Control de l’equip de govern , actes de la Junta de Govern Local dels dies  23 
i 28 i 7 de juliol  de 2016 
 
 
Per part del Senyor Toni Marí del PSOE es fan les següents preguntes: 
 
De l’acta del dia 28 de juny de 2016: 
 

1.-Sobre el pagament de la factura a GAAT  per import total de 8.954 , 
contestant-li el Sr Francesc Canyelles Marqués de IPG , que es tracta de la mateixa del 
Decret 201/2016, per treballs de redacció de la modificació puntual de les NNSS per 
qualificació de parc verd i reordenació a l’àmbit de la plaça de l’Ajuntament,  , que 
pel seu import havia de ser aprovada per Junta de Govern 
 
De l’acta de dia 7 de juliol de 2016: 
 
               1.-  S’aproven uns honoraris projecte de millores a l’Ajuntament i casa de 
Cultura, demana en que consisteix l’esmenta Projecte, a lo que li contesta el Senyor 
Batle que dins una línea de subvencions del CIM, es demana la millora de l’arxiu 
municipal, projecte que engloba la reforma de la Casa de Cultura, Ajuntament i part 
de sa plaça, arxiu soterrani i feines de impermeabilització de l’actua’l arxiu, la 



biblioteca i sala d’exposició, arreglar problemes de llum, goteres i accessibilitat ( 
ascensor, accés directe del saló de sessions a exterior i planta pis ) , unificar nivells 
d’accés i zona posterior de l’ajuntament, per lo que desapareix el bany de minusvàlids 
 
             2.- Sobre l’aprovació dels Plecs de clàusules administratives i tècniques que ha 
de regir la licitació per a la contractació del subministrament, en la modalitat de 
rènting d’una agranadora articulada per a la recollida i transport de RSU, demana 
com es farà el funcionament de la mateixa, a lo que li contesta el senyor Francesc 
Canyelles Marqués de IPG, que el seu funcionament el farà una empleat de la brigada 
de residus 
 
         El Senyor Batle intervé i diu que el relació a les feines de neteja contractades amb 
Mater Misericòrdia, es continuarà fent feina amb aquesta Institució però es reduiran les 
hores, per la qual cosa es farà un millor servei de neteja de carrers amb un cost que no 
sigui superior a l’actua’l 
 
        El Senyor Deudero del PP fa les següents preguntes: 
     
        De les actes del dies 3 de juny i 7 de juliol, demana com ha quedat el resultat dels 
bolsins de llocs de feina com han quedat els resultats, a lo que li contesta el Senyor 
Batle que, en relació a la borsa de residus, es varen presentar dos aspirants, i es va fer 
la selecció, de la d’auxiliar administratiu, es varen presentar 85 i també està feta la 
selecció, de la borsa de PL es varen presentar 4, s’ha fet la selecció i cap d’ells s’ha 
volgut incorporar a la feina 
 
         En relació a la fórmula d’adquisició de la agranadora demana si es la mes adient, 
contestant-li el Senyor Francesc Canyelles Marqués del IPG que sí, ja que amb el 
renting tens un valor residual al termini 
 
            5.- Torn d’urgència 
 
No s’obri torn d’urgència 
  
            6- Precs i Preguntes 
 
           El Senyor Toni Marí del PSIB-PSOE demana resposta sobre el seu escrit amb RE 
1192 en referència a l’abocament dels passats mesos d’uralita darrera la nau del Parc 
Verd , així com del RE 1221 sobre talls de TDT a Galilea, a lo que li respon el Senyor Batle 
que no s’ha pogut contestar perquè es vol adjuntar documentació 
 
      Demana també sobre l’estat de les seves preguntes en relació al Pla Forestal i Son 
Falcó, alo que li contesta el senyor Batle que està pendent de contrastar informació 
comptable 
 
       Sol·licita l’estat de les proves d’administratiu comptable, a lo que li contesta el 
Senyor Batle que estem pendents del nomenament de Tribunal per part del CIM, i 
sobre el procés en que es troba l’adjudicació de l’Escoleta , a lo que li contesta el 
Senyor Batle que es va reunir la Mesa de contractació i es va fer , per  una oferta que 
supera el preu d’adjudicació, i per altra banda una altra que pot ser temerària, per la 
qual cosa s’està pendent d’informe jurídic 
 
        El Senyor Deudero del PP sol·licita informació de c om va quedar el tema de la 
data de la Diada de Mallorca que es va proposar al CIM per acord plenari d’aquest 
Ajuntament, a lo que li contesta el Senyor Batle, que l’acord era  solsament una 
proposta como la d’altres Ajuntaments, però que la decisió es del CIM. 
 



         També demana sobre el preu de la camionada d’aigua del conveni subscrit amb 
ABAQUA, a lo que li contesta el Senyor Batle que no es podran donar preus fins el 
proper plenari. 

 
En relació a la seva intervenció al plenari del dia 28 de juny de 2016, sobre la 

designació del Sr. Flaquer del PP de l’àrea d’esports, per Resolució de la Batllia de data 
27-7-1999, per part del Senyor Josep Mancunill , aleshores Batle pel PSOE,  aporta el 
Senyor Batle còpia de l’acta del plenari extraordinari de dia 3-8-1999, a on es fa el 
nomenament de representant de la Corporació a òrgans col·legiats, a favor del referit 
Senyor Flaquer com a substitut del representant municipal a la Mancomunitat de 
Tramuntana, i a un altra punt es dona compta de la Resolució de Batllia de data 27-7-
1999 de la  delegació al Senyor Flaquer de l’àrea d’esports. 

 
Per altra banda, dins el debat, entre altres coses, el Senyor Mancunill manifesta 

que: “ per altra banda, l’únic regidor del PP amb el seu vot, va decidir que fóssim 
nosaltres els que governéssim i ens ha ofert la seva col·laboració. Es per això que 
nosaltres li hem encomanant la tasca municipal de l’esport “ 

 
També vol manifestar el Senyor Batle que , efectivament el Senyor Flaquer no 

va formar part de la JGL al seu moment bàsicament perquè no estava creada. En 
resum, l’únic moment que el PP o algun membre d’aquest partit ha format part d’un 
equip de govern i ha tingut responsabilitat municipals, va ser al moment que un Batle 
del PSOE va delegar amb ell aquesta responsabilitat 
 
 
         Per part del Senyor Toni Marí del PSIB_PSOE, es dona les gracies al Senyor Batle per 
la exhaustiva documentació que ha aportat a aquest plenari damunt el tema de la 
delegació de l’any 1999 al Senyor Flaquer, però es veu que no ha tingut temps per 
sebre el preu de la camionada d’aigua 
 
 

I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió essent les vint-i-
dues hores,  i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi, la Secretaria 
Interventora , la qual cosa certifico. 
 
 
El Batle                                                                             La Secretaria-Interventora 
 
Gabriel Ferrà Martorell                                              Margalida Mulet Cañellas 
 
 
 

 
 
 
 

 
 


	DECRET DE BATLIA NÚMERO 0199/2016
	DECRET DE BATLIA NÚMERO 0201/2016

